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اقدام انجمن سبزاندیشان شهر 
خور لارستان، آبشخوری برای 

حیات وحش 

 

 

 نیک اندیشان در شهر خور از توابع لارستان فارس در قالب 
انجمن سبزاندیشان اقدام به ایجاد آبشخور و تأمین آب برای 

حیات وحش در این منطقه گرمسیری کرده اند.
با  لارستان  خور  شهر  سبزاندیشان  انجمن  ایرنا   گزارش  به 
ایجاد و ساخت آبشخورهایی در دل کوه و مناطق سخت گذر 
حفاظت شده، پرندگان و گونه های جانوری و حیات وحش 

این مناطق را از خطر تشنگی و کم آبی نجات می دهند.
با طی کردن فرسخ ها  انجمن و طبیعت دوستان خوری  این 
و  سرشار  ذوقی  و  عشق  با  و  مسافت  کیلومتر  ها  ده  و 
درجه   ۴۰ بالای  طاقت فرسای  گرمای  در  و  وصف ناشدنی 
این روزهای لارستان به دل کوه می زنند و با سیراب کردن 
پرندگان و گونه های جانوری  به قهرمانان و الگویی تمام عیار 
برای دوستداران و عاشقان واقعی به طبیعت و محیط زیست 

مبدل شده اند.
به  اشاره  با  نیز  لارستان  محیط زیست  حفاظت  اداره  رئیس 
اقدام قابل تحسین انجمن سبز اندیشان خور گفت: این انجمن 
پدز  تنگ  کوه های  در  آبشخور  قابل توجه  تعدادی  ایجاد  با 

رسالت آبرسانی به گونه های جانوری را به دوش گرفتند.
داشت:  اظهار  ایرنا  با  مصاحبه  در  دوشنبه  انصاری  خدانظر 
تازه ترین  در  خور  سبزاندیشان  انجمن  فعالان  از  جمعی 
به  اقدام  حیات وحش  به  مهرورزی  و  خیرخواهانه  اقدام های 
ساخت چند آبشخور  با ظرفیت هزار لیتر در کوه های تنگ 
کوه های  در  لیتری  هزار  آبشخور  هفتمین  همچنین  و  پدز 

تنگ خور  کردند.
با ساخت هفتمین آبشخور در کوه های  وی افزود: همزمان 
از  تعدادی  انجمن  این  اعضای  همکاری  با  خور،  تنگ 

آبشخورها هم نیز آبرسانی شدند.
به  هم اینک  افزود:  انجمن  این  اقدامات  از  تقدیر  با  انصاری 
همت این انجمن یک باب آبشخور به ظرفیت ۵۰ هزار لیتر 

در منطقه حفاظت شده هرمود نیز در حال ساخت است.
رئیس اداره حفاظت محیط زیست لارستان گفت: همچنین در 
دو سال گذشته نیز دو آبشخور هر یک به ظرفیت چهار هزار 
لیتر توسط اعضای این انجمن در منطقه حفاظت شده احداث 
و روزانه بیش از ۵۰ رأس از حیات وحش چهارپا و ۵۰۰ قطعه 

پرنده نیز سیراب می شوند.

مرودشت

ابتلای ۴۰ نفر به کرونا در یک 
جشن عروسی مرودشت

رئیس شبکه بهداشت درمان و آموزشی شهرستان مرودشت 
یک  در  نفر   ۴۰ آمده،  دست  به  اطلاعات  اساس  بر  گفت: 
جشن عروسی در این شهرستان به بیماری کووید ۱۹ مبتلا 

شدند.
شبکه  عمومی   روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
مجید  مرودشت،  شهرستان  آموزشی  و  درمان  بهداشت 
اکبرزاده اظهار داشت: این جشن هفته گذشته در شهرستان 
برگزار شده و شرکت کنندگان در آن به دلیل بی توجهی به 
دستورالعمل های بهداشتی و شرکت در تجمعات بیمار شده و 

کار درمان آنان در جریان است. 
بیماران در بخش  این  از  نفر  متأسفانه دو  اینکه  بیان  با  وی 
مراقبت های ویژه بستری شده و حال عمومی وخیمی دارند، 
شهر  در  عروس  ماشین های  تردد  شاهد  روزها  این  گفت: 
افزایش  سبب  مراسم  برگزاری  و  بی توجهی  این  که  هستیم 

ابتلا مردم به ویروس کرونا شده است.
رئیس شبکه بهداشت درمان و آموزشی شهرستان مرودشت 
گفت: از مردم تقاضا می کنم ضمن رعایت فاصله اجتماعی 
از حضور در مکان های شلوغ و تجمعات جدا خودداری کنند.
اکبرزاده افزود: فعالیت تالارها درشهرستان ممنوع است، اما 
پا گذاشتن  زیر  با  و  بهداشتی  موازین  به  توجه  بدون  برخی 
حقوق سایر شهروندان در منازل جشن برپا می کنند که باعث 

گسترش هر چه بیشتر بیماری کرونا می شوند.

قیروکارزین
مدیر جهاد کشاورزی قیروکارزین:

کاشت حبوبات در قیروکارزین 
شروع شد 

کاشت  عملیات  گفت:  قیروکارزین  کشاورزی  جهاد  مدیر 
این  بخش مرکزی  اراضی  در  تیرماه  اواخر  از  ماش  و  لوبیا 

شهرستان آغاز و تا اوایل مردادماه ادامه خواهد داشت.
جهاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اینکه  به  اذعان  با  همتی  مهدی  قیروکارزین،  کشاورزی 

اراضی دهستان فتح آباد عمده ترین مرکز کاشت حبوبات در 
قیروکارزین است، اظهار کرد: پیش بینی می شود بیش از ۵۰۰ 

هکتار زمین به کشت لوبیا و ماش اختصاص یابد.
به گفته او، به طور میانگین از هر هکتار مزرعه لوبیا و ماش 
در قیروکارزین ۱۲۰۰ کیلوگرم دانه برداشت می شود که بر 
اساس آمارها این شهرستان در تولید لوبیای چشم بلبلی قیر 

رتبه نخست استان فارس را در اختیار دارد.
این مقام مسئول تصریح کرد: رعایت اصول بهزراعی مانند 
تهیه بستر مناسب، ضدعفونی بذور مورد استفاده و تیمار آن 
با مواد محرک رشد، استفاده از دستگاه های کارنده و آبیاری 
مزرعه با روش های نوین تحت فشار در بهبود عملکرد مزارع 

حبوبات تأثیر بسزایی خواهد داشت.
همتی با بیان اینکه رقم بذور مصرفی برای کشت، محلی و 
از نوع لوبیای چشم بلبلی قیر و ماش سیاه است، ابراز کرد: 
کاشت لوبیا و ماش عمدتاً به صورت دست پاش و سنتی انجام 

و به طور معمول در نیمه های مهرماه برداشت می شود.
او تأکید کرد: کشت این محصولات به علت شرایط خاص 
برای  با دشواری هایی  نیمه مکانیزه بودن آن در برداشت  و 

کشاورزان همراه است.
تناوب  برنامه  یک  رعایت  برای  اینکه  یادآوری  با  همتی 
زراعی اصولی و صحیح باید از گیاهان خانواده بقولات مثل 
این گیاهان ازت هوای  لوبیا و ماش بهره برد، اضافه کرد: 
ازت  افزایش  باعث  و  ذخیره  جذب،  را  خاک  در  موجود 
عملکرد  و  حاصلخیزتر  خاک  درنتیجه  می شوند،  خاک  در 

محصول در کشت بعدی افزایش خواهد داشت.

استان بوشهراستان بوشهر

مدیرکل انتقال خون استان بوشهر: 
 کرونا ذخایر خون استان بوشهر 

را کاهش داد
 بیماران چشم انتظار هستند

 

موج  به  توجه  با  گفت:  بوشهر  استان  خون  انتقال  مدیرکل 
جدید کرونا میزان مراجعه افراد به انتقال خون را تحت تأثیر 
بوشهر  استان  در  خون  ذخایر  کاهش  روند  با  و  داده  قرار 

روبرو شده ایم.
اظهار داشت:  مهر  با خبرنگار  نرگس عبیدی در گفت وگو 
میزان مصرف خون در بیمارستان ها مثل قبل بوده و بیمارانی 
از جمله عزیزان تالاسمی و بیماران سرطانی به طور مستمر به 

خون و فرآورده های خونی نیاز دارند.
وی تصریح کرد: از هم استانی های عزیز درخواست می کنم 
روزهای  این  در  بهداشتی  پروتکل های  گرفتن  نظر  در  با 
کرونایی، به فکر چشم انتظاران خون باشند که زندگی آن ها 

به تزریق به موقع خون وابسته است.
مدیرکل انتقال خون استان بوشهر گفت: ازآنجایی که هر فرد 
تا سه ماه بعد از اهدا خون، امکان مراجعه به انتقال خون ندارد 
اطلاع رسانی  با  مدت  این  در  می شود  تقاضا  عزیزان  این  از 
این  سفیر  اهدا خون،  برای  استانی ها،  هم  سایر  از  دعوت  و 

رسالت باشند.
رایزنی هایی  به  اشاره  با  بوشهر  استان  خون  انتقال  مدیرکل 
که انجام شده جهت بهبود ذخایر خون افزود طرح غربالگری 
اهداکنندگان بار اول که فرد در اولین مراجعه به انتقال خون 
فقط نمونه می داد به طور موقت متوقف شده است و هر فردی 
پس از مراجعه در صورتی که شرایط اهدا خون داشته باشد، 

می تواند خون اهدا کند.

 یک میلیارد قطعه بچه میگو 
در ۲۷۰۰ استخر پرورشی استان 

بوشهر ذخیره سازی شد
از  بوشهر  استان  شیلات  آبزیان  پرورش  و  تکثیر  معاون 
استخر   ۲۷۰۰ در  میگو  بچه  قطعه  میلیارد  یک  ذخیره سازی 
بچه  ذخیره سازی  گفت:  و  داد  خبر  بوشهر  استان  پرورشی 
میگو در مراکز پرورشی استان بوشهر تا نیمه مردادماه ادامه 

دارد.
صغری اشرف در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در بوشهر، با 
اشاره به توانمندی این استان در عرصه پرورش آبزیان اظهار 
استان  از ظرفیت های پرورش آبزیان  ماهی  داشت: میگو و 

ساحلی بوشهر است.
از 60 درصد کل میگوی پرورشی  بیش  اینکه  بیان  با  وی، 
گذشته  سال  گفت:  می شود  تولید  استان  این  در  کشور 
تولید  میگو  تن  هزار   21 بر  افزون  میگو  پرورش دهندگان 
از  عمده ای  بخش  داخلی  بازار  در  عرضه  ضمن  که  کردند 

آن صادر شد.
به  بوشهر  استان  شیلات  آبزیان  پرورش  و  تکثیر  معاون 
ذخیره سازی بچه میگو در استخرهای پرورشی استان بوشهر 

هزار  میلیارد و 723  تاکنون یک  اشاره و خاطرنشان کرد: 
 10 در  پرورشی  استخر   750 و  هزار   2 در  میگو  بچه  قطعه 

سایت ذخیره شده است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
 مدیر روابط عمومی دانشگاه 

علوم پزشکی هرمزگان:
 ممکن است دوباره هرمزگان 

به وضعیت قرمز کرونایی بازگردد

 
 

مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: 
وضعیت استان هرمزگان از قرمز به وضعیت هشدار کاهش 
یافته ولی این موضوع پایدار نیست و ممکن است دوباره به 

وضعیت قرمز بازگردیم.
بیمار   ۵ افزود:  ایسنا،  با  گو  و  گفت  در  نوروزیان  فاطمه 
کرونایی دیگر در هرمزگان جان باختند و شمار فوتی های 

استان به ۳۸۷ نفر افزایش یافت.
بندرعباس  از  جان باختگان  از  نفر   ۴ اینکه  به  اشاره  با  وی 
از قشم بود، تصریح کرد: وضعیت استان  و یک نفر دیگر 
هرمزگان بر اساس اعلام وزارت بهداشت از قرمز به وضعیت 
هشدار کاهش یافته ولی این موضوع پایدار نیست و ممکن 

است دوباره به وضعیت قرمز بازگردیم.
اضافه  علوم پزشکی هرمزگان  دانشگاه  مدیر روابط عمومی 
بیمارستان های  در  کرونا  به  مبتلا  بیمار   ۴۷۹ اکنون  کرد: 
استان بستری اند که از این شمار ۹۲ نفر در بخش مراقبت های 
آنها  از  نفر   ۴۳ و حال  هستند  بستری  یو(  )آی. سی.  ویژه 

وخیم است.

بندرلنگه
در سه ماهه نخست امسال؛

 ۸۵۰۰ خودرو از بندرلنگه 
 به کشورهای آسیای میانه 

ترانزیت شد
مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان گفت: هشت هزار 
هیچگونه  بدون  امسال  نخست  ماهه  سه  در  خودرو   ۵۰۰ و 
آسیای  کشورهای  به  بندرلنگه  طریق  از  خسارتی  و  سانحه 

میانه ترانزیت شده است.
و  بنادر  افزود:  خبر  این  اعلام  با  نسب  عسکری  قاسم 
خودرو  ترانزیت  تپنده  قلب  عنوان  به  بندرلنگه  دریانوردی 
در ایران و چهارراهی امن برای ترابری دریایی و زمینی به 

کشورهای آسیای میانه محسوب می شود.
ترانزیت  حجم  یادشده،  زمانی  دوره  در  داشت:  بیان  وی 
کالاهای غیرنفتی )که بیشتر آن محموله خودرو است( به ۱۷ 
هزار و ۹۸۲ تن رسید که ۹ هزار و ۶۵۰ تن از اینگونه کالاها 

در بندرلنگه و بنادر تابعه آن وارد شده است.
تخلیه و بارگیری ۹۵۶ هزار تن کالا در بنادرغرب هرمزگان
ابتدای  از  کرد:  اظهار  بندرلنگه  دریانوردی  و  بنادر  مدیر 
تن  هزار   ۹۵۶ درمجموع  امسال،  تیرماه  ابتدای  تا  سالجاری 
انواع کالا در بندرلنگه و بنادر تابعه آن تخلیه و بارگیری شد.
عسکری نسب ادامه داد: ۴۶۹ هزار و ۵۵۹ تن از این کالاها 
با افزایش چهار درصدی مربوط به کالاهای غیرنفتی و ۴۸۶ 

هزار و ۴۶۰ تن به فرآورده های نفتی اختصاص دارد.

استان خوزستاناستان خوزستان
استاندار خوزستان:

میزان مرگ و میر بیماران کرونایی 
در خوزستان کاهش یافته است 

 استاندار خوزستان گفت: میزان مرگ و میر و بستری های 
بیماران کرونایی در خوزستان رو به کاهش و نزولی است.

به گزارش خبرنگار مهر، غلامرضا شریعتی در حاشیه ستاد 
اظهار  خبرنگاران،  جمع  در  کرونا  بیماری  مدیریت  استانی 
در  کرونا  شیوع  زمینه  در  خوزستان  استان  شرایط  کرد: 
از  یکی  امروز  و  است  داشته  نزولی  روند  گذشته  روز   ۱۰
از  را  استان  این  در  بیماران کرونایی  میزبان  بیمارستان های 

خدمات رسانی به بیماران کرونایی ترخیص کردیم.
وی افزود: بیمارستان شهید منفرد نیاکی ارتش دیگر میزبان 
تنها سه  بیماران آن  تعداد  نیست چرا که  بیماران کرونایی 
بیمارستان های  سایر  در  خالی  تخت های  و  بود  بیمارستان 

کرونایی زیاد شده است.
استاندار خوزستان علت تخلیه بیمارستان منفرد نیاکی ارتش 
مردم در رعایت  را همراهی و عزم  بیماران کرونایی  از  را 
فاصله گذاری اجتماعی و دستورالعمل های بهداشتی کرونایی 
و استفاده از ماسک دانست و به سیر نزولی پیشرفت بیماری 
کرونا در خوزستان اشاره کرد و گفت: اکنون میزان مرگ 
و میر و بستری های بیماران کرونایی در استان خوزستان رو 

به کاهش و نزولی هست و این حاصل تلاش همه است.
وی تصریح کرد: نباید این زحمات به هدر رود و نباید کاری 
کنیم که مثل برخی استان ها دوباره به روزهای اوج کرونا 

برگردیم و این امر دست خود مردم است.
و  استفاده  ماسک  از  مردم  اگر  گفت:  خوزستان  استاندار 
نزولی  روند  این  کنند،  رعایت  را  اجتماعی  فاصله گذاری 

کرونا در خوزستان همچنان ادامه پیدا می کند.
شریعتی با اشاره به تصمیمات و مصوبات امروز ستاد استانی 
با کرونا، یادآور شد: بر اساس تصمیم و  مدیریت و مقابله 
استانی کرونا سازمان صمت خوزستان موظف  مصوبه ستاد 
نظارت کند و  تولیدکنندگان ماسک  بر  و مکلف است که 
استان  در  را  ماسک ها  که  بخواهد  آنها  از  جدی  به صورت 

توزیع کنند.
در  کمیسیونی  توسط  قیمت گذاری  همچنین  داد:  ادامه  وی 
صمت انجام شود به طوری که همه مردم استان امکان خرید 

ماسک را داشته باشند.
اجتماعی  امور  کل  اداره  کرد:  بیان  خوزستان  استاندار 

استانداری خوزستان هم بر این موضوع نظارت می کند.
نظارت بر پاساژها و مراکز تجاری

ادارات  در  ماسک  زدن  شدن  اجباری  به  اشاره  با  شریعتی 
دولتی از ۱۵ تیرماه امسال با مصوبه ستاد ملی مدیریت کرونا، 
یادآور شد: همآن طور که ستاد ملی مدیریت کرونا استفاده از 
ماسک را اجباری اعلام کرده است ما در اداره دولتی و مکان 
خواستار  را  مسئله  این  بر  جدی  نظارت  و  عمومی  خدمات 

بودیم و قرار شد تا همه بر این موضوع نظارت کنند.
وی تصریح کرد: اگر چنین کاری صورت نگیرد مدیرکل 
و رئیس دستگاه مرتبط در زمینه هر نوع اتفاقی که ناشی از 
نزدت ماسک در اداره تحت امرش رخ دهد، مسئول است و 

باید جوابگو باشد.

ماهشهر
نماینده بندرماهشهر در مجلس: 

پروژه اتصال بندرامام خمینی )ره( 
به بصره به زودی آغاز می شود

 

بندرامام در مجلس  امیدیه، هندیجان و  بندرماهشهر،  نماینده 
با  بزودی  بصره  به  بندرامام  ریلی  خط  اتصال  پروژه  گفت: 
اتصال بندرامام به شادگان آغاز خواهد شد که برای تکمیل 

آن پروژه نیازمند پیگیری از طریق مجمع نمایندگان است.
بررسی  جلسه  بندرماهشهر،  از  تسنیم  خبرنگار  گزارش  به 
و  بندرماهشهر  شهرستان  ریلی  خطوط  ارتقای  طرح های 
مردم  نماینده  آقاجری   حبیب  حضور  با  خوزستان  استان 
عبدالکریم  و  مجلس  در  هندیجان  و  امیدیه  بندرماهشهر، 

درویش زاده مدیرکل راه آهن جنوب برگزار شد.
ریلی  خطوط  ارتقاء  چشم انداز  به  اشاره  با  آقاجری  حبیب   
گرفتن  رونق  به منظور  داشت:  اظهار  بندرماهشهر  شهرستان 
ساختمان راه آهن بزودی پیگیری های لازم جهت محوطه سازی 
این ساختمان، استقرار پلیس راه آهن و امکانات رفاهی مورد 
این مشکلات  به محض رفع موانع،  انجام خواهد شد که  نیاز 
رفع شوند. وی ادامه داد: با توجه به افزایش قیمت حامل های 
انرژی و امنیت بالای خطوط ریلی با جدیت پیگیر آن هستیم 
که مجدداً شهروندان شاهد فعال شدن خط بندرماهشهر-مشهد 
شوند.وی افزود: از دیگر خطوطی که مدت هاست نیاز آن به 
طی  که  است  بندرماهشهر-تهران  ریلی  خط  می خورد  چشم 
خوزستان  استان  راه آهن  مدیرکل  با  شده  انجام  رایزنی های 
مدیرکل  با  هماهنگی  به محض  و  گرفته  قرار  استقبال  مورد 
محترم راه آهن کشور، امیدوارم این خط نیز به خطوط ریلی 

کشور اضافه شود.
شورای  مجلس  در  هندیجان  امیدیه،  بندرماهشهر،  نماینده 
اسلامی با اشاره به چندین پروژه بزرگ اتصال ریلی به سایر 
استان های  غنی ترین  از  خوزستان  استان  کرد:  بیان  استان ها 
سایر  با  زیادی  اقتصادی  مبادلات  می تواند  که  است  کشور 
به دلیل محدودیت های حمل و  باشد که  نقاط کشور داشته 

نقل جاده ای تاکنون از این ظرفیت آن طور که باید استفاده 
نشده است. 

آقاجری ادامه داد: پروژه اتصال خط ریلی بندرامام به بصره 
انعقاد  جهت  نشست  چندین  تاکنون  که  پروژه هایست  از 
تفاهم نامه با طرف مقابل برگزار شده که در سالیان گذشته 
به دلیل برخی سهل انگاری ها به عقب افتاد است که با یاری 
خدا و همت مسئولان راه آهن استان بزودی عملیات اتصال 
آن  تکمیل  برای  که  شد  خواهد  آغاز  شادگان  به  بندرامام 
استان  نمایندگان  مجمع  طریق  از  پیگیری  نیازمند  پروژه 

هستیم. 

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد:
شاخص های ارزیابی عملکرد 

اداره های کهگیلویه و بویراحمد 
تغییر می کند 

 
و  شاخص ها  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
ملاک های ارزیابی عملکرد دستگاه های اجرایی این استان 
در سال ۱۳۹۹ تغییر کرده و متفاوت تر از سال های گذشته 

است. 
شورای  نشست  در  کلانتری  حسین  ایرنا،  گزارش  به 
مدیریت و توسعه دولت الکترونیک کهگیلویه و بویراحمد 
محورهای  مهمترین  از  برخی  داشت:  اظهار  یاسوج  در 
سال  در  استان  این  اجرایی  دستگاه های  عملکرد  ارزیابی 
جاری شامل فعالیت های ضدکرونایی، مقابله با آتش سوزی 
جنگل ها و مراتع، جلب رضایت مردم، توجه به مدیریت 

زنان، جوان گرایی و تکریم ارباب رجوع است. 
کهگیلویه  اجرایی  دستگاه های  از  دسته  آن  افزود:  وی 
عمومی  شاخص های  انجام  بر  علاوه  که  بویراحمد  و 
مهار  و  کرونا  با  مقابله  موضوع های  در  اختصاصی  و 
آتش سوزی جنگل ها و مراتع تلاش و احساس مسئولیت 
بیشتری داشته اند در ارزیابی عملکرد جزو نهادهای دولتی 

برجسته استان خواهند بود. 
استاندار کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به اینکه در شرایط 
با  مقابله  استان  این  و  ایران  دنیا،  در  اصلی  مسئله  کنونی 
موظفند  استان  اجرایی  دستگاه های  بیان کرد:  کروناست، 
با بکارگیری تمامی توان، ظرفیت و امکانات خود در این 

زمینه فعالیت کنند. 

 مدیرکل راه و شهرسازی 
کهگیلویه و بویراحمد:

برای اجرای طرح اقدام ملی 
مسکن زمین نداریم

 
گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
برای اجرای طرح اقدام ملی مسکن در یاسوج زمین نداریم 

ولی در سایر شهرها مشکلی وجود ندارد.
در  تسنیم  خبرنگار  با  گفت وگو  در  اقبال  نیک  پژمان 
هدف  با  مسکن  ملی  اقدام  طرح  داشت:  اظهار  یاسوج 
مسئولان  کار  دستور  در  جامعه  کم توان  اقشار  به  کمک 
استان  در  طرح  این  امیدوارم  و  بوده  امر  متولیان  و 
اجرایی  بیشتر  هرچه  سرعت  با  بویراحمد  و   کهگیلویه 

شود.
وی با اشاره به اینکه زمین مورد نیاز در شهرهای این استان 
جز یاسوج تأمین و تحویل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شده 
است، عنوان کرد: طرح و نقشه در این شهرها آماده شده و 
به صورت پیامکی متقاضیان مطلع شده اند و باید با مراجعه 

به بنیاد مسکن ثبت نام کنند.
آورده  سهم  صورت  در  اینکه  به  اشاره  با  اقبالی  نیک 
می شوند،  ساخت  مرحله  وارد  متقاضی  درصدی   30
سی  دهدشت،  شهرهای  در  هم اکنون  کرد:  ابراز 
شده  آغاز  بهمئی  و  گچساران   لنده،  چرام،   سخت، 

است.
یادآور  بویراحمد  و  شهرسازی کهگیلویه  و  راه  مدیرکل 
ملی  پروژه های  اجرایی  روند  در  تسریع  زمینه  در  شد: 
اقلید-یاسوج،  راه آهن  شامل  استان  این  ساخت  دست  در 
نیازمند  یاسوج  فرودگاه  و  آزادراه  پاتاوه-دهدشت،  جاده 
مجلس  در  مارگون  و  دنا  بویراحمد،  نماینده  همکاری 

شورای اسلامی هستیم.
شهرستان  شهرسازی  و  راه  اداره  راه اندازی  اقبالی  نیک 
تومان  میلیارد  افزود: 20  و  دانست  را ضروری  بویراحمد 
تهاتر در سال گذشته انجام دادیم که از این میزان 7 میلیارد 

تومان استانی و 13 میلیارد تومان ملی است.

رئیس بیمارستان داراب گفت: ۳۰ نفر از پرسنل بیمارستان شهرستان 
داراب به ویروس کرونا مبتلا شده اند.

اشاره  با  مهر،  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  پورمحمدی  رضا  دکتر 
به تشدید شیوع ویروس کرونا در شهرستان داراب افزود: متأسفانه 
اختصاص  کرونایی  بیماران  به  نیز  دیگر  بخش  یک  شدیم  مجبور 

دهیم.

وی ادامه داد: تاکنون ۳۵۰ نفر به دلیل ابتلا به کرونا در بیمارستان 
بستری شدند و ۹ نفر نیز جان خود را از دست داده اند.

رئیس بیمارستان داراب یادآور شد: تا این لحظه ۳۰ نفر از پرسنل 
بیمارستان نیز به کرونا مبتلا شده اند و تحت درمان قرار دارند.

پورمحمدی تأکید کرد: چنانچه مردم رعایت نکنند به طور حتم شاهد 
افزایش ابتلا در شهرستان خواهیم بود.

رئیس بیمارستان داراب اعلام کرد:
ابتلای ۳۰ پرسنل بیمارستان شهرستان داراب به کرونا


